

《单词百科:photographing是什么意思?photographing怎么发音?photographing的解释和用法》

英语单词photographing是什么意思?photographing怎么读?photographing怎么发音?简答网为您整理了photographing的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



photographing怎么读

photographing的读音:[ˈf t r :f ŋ]

photographing的意思

1、摄影;

photographing的相关词组

1、 composite photograph 组合摄影（照片）（由多镜头同时拍摄的一组照片）；

photographing的双语例句

1、 When he came home from photographing a story in Iceland, she was gone.

一次他从冰岛摄影回来, 她不在。

2、 Photographing or filming is prohibited in the Shek Kong Airfield.

在石岗机场之范围内,一律严禁摄影。

3、 Did you ever think of photographing an aerobics class?

你想过拍摄有氧运动课 吗 ?

4、 Use: Used as an analytical reagent , to prepare iodide, and in photographing.

用途: 用作分析试剂.用于照相印版、 碘化物的制备。

5、 Maybe because I was preoccupied with Mexican girls as photographing subjects.

也许是因为我的拍照念头已经先入为主地让墨西哥姑娘们占据了。

6、 Laser photographing and type-setting are widely used in printing.

激光照排这项技术现在已经被广泛的运用在印刷业。

7、 They offer good opportunities for photographing the local bird population.

他们提供了很好的机会让我们为当地鸟群拍照。

8、 This guy is Zheng who likes photographing and hopes to shoot film.

这是老郑,爱好摄影,他梦想着拍胶片电影。

9、 I enjoy both painting and photographing.

我喜欢绘画与摄影。

10、 Without permission, no photographing, recording or videotaping is allowed inside the theatre.

未经许可, 场内严禁拍照、 录音、 录像。

11、 During the bid opening process, photographing and recording are allowed.

开标过程中, 允许摄像,记录,录音.

12、 The insulation should only be removed immediately before photographing.

只有在拍照之前一霎那间才可撤去隔热物.

13、 I travel while photographing and photograph due to my interest.

以摄影去旅游,以兴趣去摄影.

14、 Is photographing OK here?

这儿允许照相吗?

15、 Instead of photographing cars, they flashed up a warning sign.

他们亮出了警告的标示,而不是给车拍照.

以上是简答网为您整理的photographing怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于photographing的用法、photographing的释义、photographing的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/photographing>